

إعلان بيع سيارات

الموقع : اربيم – العراق
طريقة البيع : نظام المزايدات المغلقة (Sealed Bids)

للمزيد معلومات : رقم موبايل : 07510670660

عن المنظمة

WHH NGO هي منظمة غير حكومية تعمل في المجال الإنساني، وتهدف إلى دعم المجتمعات من خلال تنفيذ مشاريع في مجالات الإغاثة، التنمية، وبناء القدرات، بالتعاون مع الشركاء المحليين والدوليين.

تفاصيل البيع

- يتم البيع على أساس "كما هي وفي مكانها. (As Is, Where Is)"
- لن تقوم WHH بأي أعمال صيانة أو إصلاح قبل أو بعد البيع.
- يُسمح بالفحص البصري فقط، ولا يُسمح بالتجربة التشغيلية أو الفنية المتقدمة.
- سيتم البيع وفق نظام المزايدات المغلقة.

معلومات المزايدة

- آخر موعد لتقديم العطاءات : 31 Aug 2026
- يجب تقديم عطاء منفصل لكل دفعة في ظرف مغلق.
- للحصول على نماذج العطاءات، القواعد، ونموذج التسجيل، يرجى التواصل مع قسم اللوجستيات.
- للاستفسار:

○ رقم الهاتف: 07510670660 أربيل

- يمكنكم إرسال طلب التقديم والعرض الخاص بكم إلى عنوان البريد الإلكتروني ahmed.omar@welthungerhilfe.de التالي
- يمكنكم معاينة وفحص المركبة خلال الفترة من 19 آب إلى 26 آب 2026 .

• المرفقات:

- المرفق (1): نموذج اقتراح التسعير لكل دفعة
- المرفق (2): نموذج قبول القواعد
- المرفق (3): الصور وفحص المركبة

نوع	موديل سنة	اللون	كم ماشي
تويوتا لاند كروزر - برادو	2016	ابيض	162460

ملاحظات هامة

- سيتم إشعار أعلى مزايد من قبل قسم اللوجستيات، ويجب عليه الرد خلال 24 ساعة.
 - يجب دفع 10% من سعر البيع خلال يومي عمل لتأمين الصفقة.
 - يتم توقيع عقد البيع الرسمي بعد سداد كامل المبلغ واستكمال الإجراءات الإدارية.
 - جميع تكاليف النقل والإخلاء تقع على عاتق المشتري.
- ملاحظة: بعد توقيع عقد البيع، يصبح المشتري المالك القانوني للمعدات، ولن تكون WHH مسؤولة عن أي ضرر أو خسارة بعد نقل الملكية.

Office Equipment Sale Announcement – WHH NGO

Location: Erbil, Iraq

Sale Method: Sealed Bids

For More Info phone Number : 07510670660

About the Organization

WHH NGO is a non-governmental organization working in the humanitarian sector, aiming to support communities through relief, development, and capacity-building projects in cooperation with local and international partners.

Sale Details

- Items are sold on an “As Is, Where Is” basis.
- WHH will not carry out any repairs before or after the sale.
- Only visual inspection is permitted; no functional or technical testing is allowed.
- The sale will be conducted through a sealed bidding system.

Bidding Information

- Bid submission deadline: 31 Aug 2026.
- A separate sealed bid must be submitted for each lot.
- To obtain bid forms, rules, and the registration form, please contact the Logistics Department.
- For inquiries: 0751 067 0660 Erbil.
 - You can send your application and offer to the following email address:
ahmed.omar@welthungerhilfe.de.

- **Annexes:**
 - **Annex 1: Pricing proposal form per lot**
 - **Annex 2: Rules acceptance form**
 - **Annex 3: Photo of Vehicle and inspection**
 -

Lots Available for Sale :

TYPE	Year model	Color	Mileage
Toyota – Landcruiser Prado	2016	White	162460

Important Notes

- **The highest bidder will be notified and must respond within 24 hours.**
- **A 10% deposit must be paid within two working days to secure the sale.**
- **The sales contract will be signed after full payment and completion of administrative procedures.**
- **All transportation and removal costs are the responsibility of the buyer.**

Notice: Upon signing the sales contract, the buyer becomes the legal owner of the items, and WHH bears no responsibility for any loss or damage after ownership transfe